
Poznań, 25.04.2023 r. 

Grzegorz Jura 

Radny Miasta Poznania  

 

Interpelacja dot. budowy skateparku na os. Świerczewo 

 

 

W ramach Poznańskiego Budżetu Obywatelskiego, podczas głosowania w roku 2015 wybrano  

do realizacji inwestycję pod nazwą Skatepark na  Świerczewie. Projekt zakłada budowę skateparku  

w rejonie ulicy Bohaterów Westerplatte. Projekt uzyskał pozwolenie na budowę. Ostatnie 

postepowanie przetargowe z kwietnia 2022 roku zostało unieważnione ze względu na ofertę 

przekraczającą środki zabezpieczone na realizację tego projektu. Zamawiający zamierza przeznaczyć 

na realizację zadania 1,2 mln zł, kiedy oferta z przetargu wynosi 1,27 mln.   

Dalsze odsuwanie w czasie podjęcia decyzji o realizacji inwestycji powodować będzie coraz większą 

różnicę między zabezpieczonymi środkami, a kosztami realizacji. W związku z tym proszę o pilną 

decyzję i zwiększenie środków na realizację budowy skateparku. Zwiększanie środków na inwestycje 

jest praktyką stosowaną w mieście,  często o wiele milionów złotych. W przypadku skateparku,  

w kwietniu 2022 roku była to kwota większa tylko o 70 tys. złotych.  

Niedopuszczalne jest bagatelizowanie wskazanych przez mieszkańców lokalnych inwestycji  

i pozostawienie ich de facto w sferze projektów, w przedmiocie interpelacji już od 7 lat. W związku  

z tym proszę o pilne rozstrzygnięcie i zwiększenie środków, celem realizacji inwestycji.  
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